
Styrelsemöte vid Svenska Hundklubben 
Uppsalaavdelning

    2011-08-15 Moralund

Närvarande: Thomas Lange, Bo Lilje, Helen Gustavsson,

§63 Mötets öppnande
Ordförande hälsade alla välkomna och öppnade mötet.

§64 Fastställande av dagordning
Dagordningen fastställdes och godkändes.

§65 Val av justeringsperson
Till justeringsman valdes Helen Gustavsson

§66 Föregående protokoll
Föregående protokoll godkändes och lades till handlingarna.

§67 Ekonomirapport
 Elkostnaden för klubben drar iväg långt över budget f.n. 21000 kronor.
Styrelsen beslutar med anledning av detta, stänga ner stugan över vintern 
innebärande att värmen och vattnet stängs av. Varmvatten beredaren töms.
Med ovan åtgärd bör klubben klara budget.
Thomas Lange meddelar att ekonomi och bokföring Nu återgått till Margareta 
Norin.

§68 AU beslut

Beslut: Styrelsen godkänner att Maria Alm och Maria Karlsson beviljas kurs enligt 
AU beslut.

§69 Funktionärsmötet

- Endast åtta funktionärer var närvarande på mötet den 11 augusti. 
Skador från åsknedslaget; Vajer för belysningsstolpen måste bytas. Skadade 
element måste ersättas med nya.
- Fotskrapa skall inköpas på Jula Bo ordnar detta.
- Marma Lägret; Vi behöver frivilliga för att detta skall kunna genomföras 2012.

§70 Kurser
– Kursavslutningen den 31/10 krockar med vardagslydnads kursen, 
Nytt kursavslutningsdatum 1/11
– Fortsättningskurs för spårgrupp gäller de som tidigare gått alla utbildningssteg. 
300/ deltagare och termin, instruktör finns behjälplig.
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§71 Rapporter 
CS Bo rapporterar från CS senaste telefon möte 

 UBK
Inget att rapportera.

            CTK .
Inget att rapportera.

Lokala kommittéer
Inget att rapportera.

§72 Övriga frågor
Inget att rapportera.

§73 Nästa möte
Blir den 22 september klockan 18,30

§74 Mötets avslutande
            Ordförande avslutade mötet och tackade alla för visat intresse.

Uppsala 2011-08-08

………………………. ………………………… …………………………
Thomas Lange Helen Gustavsson Bo Lilje

 
Ordförande Justeringsperson  t.f. Sekreterare
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